
Motion Årsstämma 2017, Sortering av matavfall. 
 
I många kommuner är det obligatoriskt sedan flera år tillbaks, och det är varken konstigt eller 
besvärligt. Själv började jag som villaägare i Täby med detta för drygt 20 år sedan, med egen 
kompostering.  Samma sak gör jag på mitt lantställe. I den kommunen infördes det straffavgift förra 
året om matavfallet inte sorterades, efter att ha varit frivilligt under ett antal år. 
I bostadsföreningen bredvid oss på Regnstigen har de infört sortering av matavfall. Från början i 
separata kärl, men efter mycket positivt mottagande har en av molokerna för brännbart avfall bytts 
ut mot en för matavfall.  
Det kostar inget extra, det enda vi gör är att ge ett bra bidrag till miljön. 
På sikt kan det bli så att våra sophämtningskostnader minskar, som ett resultat av att det brännbara 
avfallet minskar. 
 
Information på Solnas hemsida: 
https://www.solna.se/sv/boende-miljo/avfall-atervinning/sortera-lamna-avfall/matavfall/ 
 
Informationsblad om sortering av matavfall: 
https://www.solna.se/Global/Boende%20och%20miljö/Avfall%20och%20återvinning/Broschyr%20fa
stighetsägare_2016_webb.pdf 
 
Detta borde vara av stort intresse även för vår förening. 
 
Lennart Jerrewing 
Lgh 422 
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